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PREDLOG ZAPISNIKA 
SVET ZA VARNOST CESTNEGA PROMETA 

 
Številka: 011-0004/2013-3 
Datum: 22.1.2013 
 

Z A P I S N I K 
 
7. seje Sveta za varnost cestnega prometa Občine Slovenske Konjice, ki je bila v torek, dne 
22.1.2013 ob 1700 uri,  v sejni sobi občinske uprave. 
 
PRISOTNI: mag. Janez Kušar, Stanislav Pavrič, Jurij Hohler, Irena Vozlič – člani  

Vili Podergajs, Danijela Šuc, Anita Dolenc, Lidija Klančnik, Andrej Mernik– vabljeni 
Andraž Mlaker, Branko Sovič – občinska uprava 

 
Sprejme se naslednji dnevni red: 
1. Predlog odloka o občinskih cestah (prva obravnava) 
2. Predlog sklepa območja kratkotrajnega parkiranja 
3. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta (občina po meri invalidov) 
4. Razno 
 
Na zapisnik 6. seje Sveta za varnost cestnega prometa ni bilo podanih pripomb. Vse prisotne se je 
seznanilo, da so se nekatera stališča tega odbora upoštevala pri sprejemanju proračuna. 
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Predlog Odloka o občinskih cestah v prvi obravnavi je predstavil Branko Sovič. Predlog odloka je 
zasnovan na osnovi obstoječega še veljavnega odloka o občinskih cestah iz leta 2000. Ker se je v 
tem obdobju zakonodaja na področju cest spremenila, je potrebno občinski odlok uskladiti z 
določbami nove zakonodajo. V predlogu so spremenjene navedbe pristojnih organov (občinska 
uprava, medobčinski inšpektorat), sprememba širine varovalnih pasov in sprememb določil 
inšpekcijskega nadzorstva ter kazenskih odredb.   Tako se vsebinsko odlok krči Odlok je iz 67 
členov skrčen na 43 členov, ker občine ne smejo več podajat členov, ki jih določa nova 
zakonodaja. 
g. Kušar je objasnil, da Zakon o prekrških v 3. členu določa, da z odlokom samoupravne lokalne 
skupnosti smejo določiti prekrške in predpisati zanje globe samo v določenem znesku ter samo za 
kršitve predpisov, ki jih same izdajajo v okviru svojih pristojnosti, ter če jih zakon ali uredba še ne 
sankcionira. Sicer se globe iz zakonov ne smejo ponavljati. 
ga. Kos se je pridružila razpravi in predstavitvi, pri čemer je predlagala, da se v odlok navede  tudi 
izobrazba inšpektorja. 
g. Pavrič je predlagal da se v 28. členu, kateri določa širino varovalnega pasu občinskih cest, 
zmanjša, saj so predlagane širine prevelike. V prvem odstavku 29. člena je predlagal, da se naj 
navedba »katerih je investitor občina«, črta, glede nato da je potrebno za vse posege v varovalni 
pas soglasje upravljavca ceste. Drugi odstavek 33. člena se naj dopolni z navedbo svetlega 
prometnega profila in sicer:  
Lastniki oziroma uporabniki zemljišč morajo ob občinski cesti ali pločniku redno porezati veje 
dreves, žive meje, trte ali drugih visokih nasadov ali poljščine, ki segajo v svetli prometni profil, 
tako da ne segajo na….. V 41. členu je predlagal zvišanje glob na 4.000 do 5.000€. V drugem 
odstavku istega člena, pa se na koncu stavka doda »v izrednih razmerah«, kot so elementarne 
nesreče.  
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Glede širine varovalnega pasu občinskih cest je prevladalo stališče, da naj le ta za lokalne ceste 
znaša 8m (kot je sedaj veljavni odlok in kot imajo nekatere sosednje občine) in ne 10m, kot je 
predlagano. Medtem ko za javne poti naj znaša varovalni pas 4m in ne 5m, kot je predlagano.  
g. Hohler se je v razpravi dotaknil problema kategorizacij cest, odmer cest in reševanja lastništva 
cest. Pojasnjeno je bilo, da se bo odlok o kategorizaciji občinskih cest v kratkem noveliral, medtem 
ko so odmere občinskih cest in urejanja lastništva cest stalna naloga občinske uprave. Ne 
nazadnje se za te storitve letno zagotavljajo proračunska sredstva.  
  
Soglasno je bil sprejet SKLEP ( 4 navz.: 4 za, proti 0) 
Svet za varnost cestnega prometa je obravnaval predlog Odloka o občinskih cestah  in ga 
predlaga v prvo obravnavo na seji občinskega sveta, pri čemer se naj upoštevajo predlogi 
popravkov členov, ter da se v nadaljnji obravnavi širina varovalnega pasu občinskih cest za 
lokalne cesta zmanjša na 8m in za javne poti na 4m. 
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Sveta za varnost cestnega prometa je obravnaval predlog sklepa o določitvi območij kratkotrajnega 
parkiranja v občini Slovenske Konjice, katerega je predstavil Andraž Mlaker. Sklep se nanaša na 
parkirišča (območja umirjenega prometa) v neposredni bližini javnih ustanov in zavodov, kjer sta 
intenziteta vozil in število obiskovalcev velika. Gre za območje Starega trga, območje pri občinski 
upravi in območja v naselju Tepanje, kjer prihaja do celodnevnega parkiranja zaradi uporabe 
avtoceste.  
V sklepu je določen čas omejenega parkiranja, ki znaša največ 2uri, način označitve prihoda, 
nadzor nad izvajanjem sklepa in globa za prekršek. 
K predlogu sklepa je na osnovi stališča odbora za okolje in prostor, podano dodatno območje v 
Slovenskih Konjicah za prvo lamelo parkirišča pred Zdravstvenim domom in bočna parkirišča pred 
notarjem na Mestnem trgu. 
ga. Šuc je zanimalo, kako je z zaposlenimi v javnih zavodih, ki se sedaj koristijo ta parkirišča. 
Pojasnjeno je bilo, da bo občinska uprava za takšne primere izdala dovolilnice na osnovi vloge.  
ga. Vozlič je zanimalo, ali bo potrebno parkirna ura tudi za službena vozila. Odgovor je bil 
pritrdilen, za vsa motorna vozila. 
g. Pavrič se s predlogom Sklepa o določitvi območij kratkotrajnega parkiranja ne strinja, ker ne  vidi 
namena tega sklepa, saj obravnava samo 3 zemljišča. Dejal je, da bi moral sklep vsebovati tudi 
ostala parkirišča na območju mesta, katerih lastnik je občina. Odgovorjeno je bilo, da so parkirišča 
tudi za potrebe stanovalcev mesta, zaradi česar se ostala parkirišča niso obravnavala, ampak so 
to izključno parkirišča pred javnimi ustanovami (občina, zdravstveni dom, vrtec Tepanje), kjer je 
frekvenca občasnega parkiranja velika.  
ga. Kos je k razpravi dodala, da se je območje kratkotrajnega parkiranja na občinah, kjer izvaja 
inšpekcijsko nadzorstvo, izkazalo za pozitivno. V zvezi z izdajanjem dovolilnic nima informacij, 
zavedati pa se je potrebno, da je dovolilnica vezana na registrsko številko vozila in na osebo.  
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP ( 4 navz.:, 3 za, proti 1) 
Svet za varnost cestnega prometa daje predlog sklepa o določitvi območij kratkotrajnega 
parkiranja v občini Slovenske Konjice občinskemu svetu v sprejem. 
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Svet za varnost cestnega prometa se je seznanil z Poročilom o izvajanju akcijskega načrta, ki je bil 
posredovan v prilogi vabila za sklic 7.seje. 
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Ga. Šuc je opozorila na obrnjeno prometno ogledalo pri OŠ pod Goro. Istočasno pa je ponovno 
obvestila na slabo stanje ceste pri vrtcu na Slomškovi, možnosti ureditve dovoza mimo garaž in na 
nepravilnost pri opravljanju zimske službe, kjer plužno vozilo potisne sneg na parkirni prostor za 
invalida. Ker ima vrtec invalidnega otroka, se to parkirišče uporablja. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 
 
Zapisal: Branko Sovič                                                                       Predsednik: Janez Kušar          


